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Algemene ledenvergadering Regio’72      03-11-2023  Vaassen  

 

Aanwezig:  Marije van Huffelen, Jan Tijs Heideveld, Thom Dijkstra, Johan Zweekhorst, Rik 

Schoemaker, Ilia Schoemaker, Marleen Schoemaker, Geert Schoemaker, Kim Heideveld, 

Dionne de Groene, Henk van Ingen, Gert Leskens, Willeke Gerritsen, Cindy Bosch, Aart 

Bosch, Theo Gerritsen, Jenny Stofbergen, Wouter van der Haar, Thomas Gerritsen, Jordi 

Molendijk, Robin Zweekhorst, Lobke Siebel, José Reijrink,, Leni de Jong, Lauren 

Schoemaker, Tim Kamphuis, Maeike van Essen, Hidde Scholten, Kelsey Hulleman, Harry 

Huisman, Ruth Schoemaker, Marike van Triest, Lysanne Gerritsen, Dion Scholten, Ilse 

Heideveld, Sylvia Vreeken, Carla Smink.    

 

1. Opening: 

Ilse Heideveld heet iedereen van harte welkom op de algemene ledenvergadering en opent de 

vergadering.  

 

Ilse geeft de leden een terugblik op het afgelopen seizoen. 

  

Uiteraard beginnen we met een korte terugblik op ons jubileumweekend, In 2022 bestonden we 50 

jaar. We hebben dit groots gevierd in het weekend van 16 september 2022. Voor het eerst sinds 

corona konden we weer starten aan een volledige competitie zonder beperkingen of andere bijzaken. 

De bezetting in sommige teams was wat krap maar de bereidheid van invallen en de onderlinge sfeer 

was heel positief. 

 

Afgelopen jaar ontvingen we in maart het bericht dat Tjeert-Jan Bosman (oud bestuurslid van onze 

vereniging) was overleden. In september ontvingen we het bericht dat ons lid van verdienste Simon 

Beemster was overleden. Simon was nauw betrokken bij de verhuizing naar onze accommodatie en 

was jarenlang bestuurslid en voorzitter van onze vereniging. Voor hen maar ook voor een ieder die 

we willen herdenken hebben we kaarsen aangestoken bij onze herinneringenboom. 

 

Binnen het bestuur hebben we dit jaar gebruikt om de structuur in de verenging wat steviger neer te 

zetten en een start te maken met het opschrijven van onze ambities de komende jaren. De 

commissies zijn hierbij betrokken en we komen hier later dit jaar op terug.  

   

 

2. Mededelingen: 

De volgende personen hebben zich afgemeld voor de vergadering: 

Lisa Zweekhorst, Willeke Koldenhof, Albert Oortgiesen, Marijke Versloot, Attie Mol, Saskia van 

Triest, Arjan van Triest, Gert van Essen, Tim van Huffelen en Daan Bosch.  

 

3. Notulen van de algemene ledenvergadering van 4 november 2022 & bijzondere algemene 

ledenvergadering van 28 december 2022: 

- 4  november 2022: geen vragen of opmerkingen.  

- 28 december 2022: geen vragen of opmerkingen.  

Beide notulen worden onder dankzegging vastgesteld.  
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4. Huldiging jubilarissen 

Henk van Ingen, Harry Huisman, Lobke Siebel, Dion Scholten, Wouter van der Haar, Tim 

Kamphuis en Hidde Scholten zijn 25 jaar lid. 

Ilse Heideveld is 40 jaar lid. 

Willeke Gerritsen is ons eerste 50-jarige lid.  

  

Alle jubilarissen worden door Ilse persoonlijk toegesproken en ontvangen een speldje (25 jaar) of 

pen met inscriptie (40 jaar) voor onze 50 jarig jubilarissen hebben we klok uitgezocht. 

Ilse wordt toegesproken door Lysanne.   

Na afloop van de huldiging zijn alle jubilarissen met elkaar op de foto gegaan.  

 

5. Jaarverslag seizoen 2022/2023 

We nemen de jaarverslagen door, het geeft een helder beeld van hoe we afgelopen seizoen hebben 

ervaren als commissies. Behalve de oproep voor extra TC leden zijn er geen vragen.   

 

6. Pauze  

 

7. Financieel verslag 2022/2023 

In de algemene ledenvergadering investeren we veel tijd aan de cijfers. Gezien de opmerking over en 

de lengte van de ledenvergadering vorig jaar hebben we dit binnen het bestuur geëvalueerd. We 

investeren veel tijd omdat we de posten op detail niveau doorspreken. Ons voorstel is om de 

hoofdposten te tonen op de ALV. Leden die van te voren inzage willen in de cijfers krijgen dan de 

cijfers op detailniveau te zien. Zo kunnen ze gerichte vragen stellen mocht dit nodig zijn. Voordeel 

van deze methode is dat we ook de posten van het boekhoudpakket aan kunnen houden, nu gaat er 

nog veel tijd zitten in het omzetten van de cijfers op de posten zoals we die kennen. Het bespaart 

voor onze penningmeesters dus tijd en is minder fout gevoelig. Tijdens het bespreken van de cijfers 

geeft de penningmeester een mondelinge toelichting over grove verschillen. Voorstel is ook om de 

balans te tonen aan de kascommissie en de leden die de stukken opvragen.  

De algemene ledenvergadering geeft hier akkoord voor. 

 

Wat als eerste opvalt in het financieel verslag is dat we een voordelig saldo hebben behaalt van 

€6300,-  Als we de lijst doornemen komt dit met een verklaring terug.  

 

Bijzonderheden in de kosten kant: 

Door de overgang naar andere posten lopen de personeelskosten en wedstrijdkosten nu een klein 

beetje door elkaar.  

De verenigingskosten zijn een stukje hoger, dit komt omdat hier de abonnementen onder vallen. We 

betalen aan Buma/Stemra een vast bedrag per jaar voor het afspelen van muziek in onze kantine (dit 

is verplicht). Afgelopen jaar hebben we hier kortingen op gehad in verband met corona. Dit is 

vervallen en daarnaast hebben ze ook een prijsverhoging doorgevoerd. In de verenigingskosten zitten 

ook kosten voor de bank en betalingssystemen. Door het maandelijks incasseren en toename van de 

betalingssystemen (waar we procentueel een bijdrage voor betalen) zijn deze kosten hoger 

geworden. De wedstrijd kosten zie je de grote daling, daarin stonden selectiekosten. We hebben 

interne trainers gehad zonder vergoeding. De kosten rondom onze betaalde trainingsbegeleider staan 

bij personeelskosten.  
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Vraag vanuit de ALV: de overgebleven selectie kosten zal geïnvesteerd worden in materiaal, 

waarom is hier wel geld overgebleven? Dit komt omdat uiteindelijk vrienden van dit materiaal heeft 

betaald. Ledenbehoud lijkt laag, dit komt omdat er veel geboekt is op het jubileum. Ook dit liep veel 

door elkaar heen.  

Externe activiteiten zijn hoge kosten voor geweest, dit komt met name door de 

zeskamp/slotweekend. Dit komt omdat Vosselman Tenten is gestopt dus de tentkosten zijn 

verdubbeld. Er lag ook nog een rekening van vorig seizoen. Het slotweekend is altijd aan het eind 

van ons boekseizoen dus dit loopt nog wel eens door elkaar heen.  

Kantine kosten zijn laag, dit komt ook door het jubileum. De kosten van de inkoop rondom het 

jubileum is allemaal op jubileum geboekt de inkomsten zijn wel op kantine opbrengst geboekt 

vandaar dat hier een verschil in zit.  

Vraag vanuit ALV: de kosten voor het ophangsysteem van reclameborden staat nu bij sponsoring, 

horen deze kosten niet bij accommodatie kosten?  Antwoord: Ja dit kan gaan we overleggen en 

aanpassen.  

 

Bijzonderheden in de baten kant: 

Contributies hebben we niet gehaald wat we van plan waren. We hebben deze nu realistischer 

begroot. Het streefbedrag is niet gehaald doordat veel senioren leden gestopt zijn en de senioren 

dragen de meeste contributie af. Door het maandelijkse incasseren zien we wel dat het makkelijker 

wordt om alle contributie binnen te krijgen. 

Acties zijn iets lager, er zijn heel veel acties rondom het jubileum gedaan. Dus die zijn op het 

jubileum geboekt. De normale acties staan alleen bij de baten kant. Ook merken we doordat er veel 

acties georganiseerd worden er sommige acties minder opleveren.  

Voor sponsorinkomsten zijn we overgegaan op innen via het boekhoudsysteem. Door deze 

verandering is er een deel 2 keer geïnd (rondom 30 juni). Dus dan zijn er 2 jaar in 1 seizoen geboekt.  

Kantine inkomsten waren volgens planning terwijl inkoop laag was maar dit komt wederom ook 

door het jubileum.  

De ALV heeft geen vragen over de opbrengsten kant.  

 

Bijzonderheden in de balans: 

We hebben vorige ALV al stilgestaan bij wat voor een mooi jubileum we hebben georganiseerd. 

Financieel zien we dit ook terug, we hebben alles kunnen organiseren wat we wilden en hebben hier 

een positief saldo aan overgehouden. De kosten van het jubileum kwam op €10.000,- Door alle 

acties, bijdrage van de club, bijdrage vrienden van en omzet van het weekend hebben we tussen de 

€500,- en €1000,- hieraan overgehouden. Mooie complimenten voor iedereen die hier aan mee heeft 

geholpen.  

Renovatie van de kantine is niet in het overzicht te vinden, dit staat nu allemaal onder groot 

onderhoud en dit staat op de balans. Het totaalbedrag waar dit nu op staat is €31.000,- maar dit is 

niet alleen het groot onderhoud wat nu uitgevoerd wordt. Hier zit ook een stuk voor de keuken alvast 

bij in en sportmateriaal. Dit heeft te maken met de BOSA subsidie. Hier mag het sportmateriaal in 

meegenomen worden maar dat moet dat wel gezamenlijk geboekt worden. Vraag vanuit ALV: is de 

Bosa al toegekend? Nee deze is aangevraagd en wordt verwerkt. Ze hebben vanuit de overheid een 

andere rekenformule ontwikkeld, waarschijnlijk gaan de gelden over de jaar afsluiting 2023/2024  

heen vanwege achterstand hierbij. Marike heeft contact met de Bosa om dit goed te monitoren.  
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8. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 

Milou Kamphuis-Tol en Jordi Molendijk hebben de kas gecontroleerd. Een paar zaken zijn extra 

uitgelicht en toegelicht. Voor de kascommissie was het allemaal duidelijk en adviseert decharge te 

verlenen aan het bestuur. Onder applaus wordt dit toegekend.  

Milou is aftredend in de kascommissie. Marleen Schoemaker-Huisman heeft aangeboden in de 

kascommissie zitting te willen nemen. 

  

9. Begroting vereniging en sportpark 2023/2024 

De begroting is merendeels gelijk aan vorig jaar.  

 

Bijzonderheden kostenkant begroting: 

Wedstrijdkosten/Personeelskosten is iets omhoog gezet. We hebben geen externe hoofdtrainer wel 

hebben we Jasper Keijzer bereid gevonden om op de woensdagen dat hij er is om de jeugdtrainers te 

begeleiden en deel van de senioren training voor zijn rekening te nemen. Hierdoor is er een hogere 

vergoeding met hem afgesproken. Wedstrijdkosten staan verder iets hoger begroot, dit heeft er mee 

te maken dat we dan snel een team extra kunnen inrichten. 

Externe activiteiten hebben we weer op hetzelfde bedrag gezet. Vraag vanuit de ALV: verwachten 

jullie dit jaar voor het slotweekend een goedkopere tent of meer sponsoring. Meer sponsoring. 

 

 Baten kant begroting: 

Sponsorgelden vraag vanuit de ALV: door de extra inning in juni heeft dit invloed op de begroting? 

Nee dit staat voor nu weer goed in de begroting.  

Vraag vanuit ALV: we zien geen bijdrage voor schoolkorfbal? Dit klopt de Rabobank is hiermee 

gestopt. We kijken nog naar een andere sponsor maar die is er op dit moment niet.    

Vraag/opmerking vanuit de ALV: om de acties toch specifieker te benoemen zodat het blijft leven. 

Moet dit specifiek in de begroting? Op zoveel mogelijk plekken waar het kan. We nemen dit mee.  

De begroting wordt vastgesteld.  

 

10. Bestuursverkiezing  

Vorig jaar hebben we 3 bestuursleden voor een jaar benoemd, we willen voor 2 bestuursleden een 

herbenoeming vragen.  

Sylvia Vreeken heeft aangegeven om het bestuur te blijven ondersteunen in de vorm van notulist. Ze 

zal vanwege privé drukte geen actieve bestuurszetel willen vervullen. We zijn heel blij met de 

ondersteuning die Sylvia op deze manier wil vervullen.  

Lysanne Gerritsen en Carla Smink willen we herbenoemen voor een bestuursjaar. Er hebben zich 

geen tegenkandidaten gemeld en de algemene ledenvergadering gaat onder applaus akkoord.  

   

11. Werkgroep Bouw 

Hidde geeft namens de werkgroep bouw een presentatie. In de presentatie worden we meegenomen 

in de verbouwing. Afgelopen jaar is er al gestart met de renovatie van de accommodatie. Alles wat er 

achter de deuren zit is al gerenoveerd (kleedkamers en toiletten) De maandagochtendgroep,  

Bouwbedrijf Harmsen, Bouwbedrijf Stofbergen en Gelders Service Bedrijf hebben zich hier hard 

voor ingezet. Zoals jullie zien hebben we al nieuwe openslaande deuren gekregen en voor buiten 

hebben we een container gekocht voor extra bergruimte. Morgen gaat er een wand geplaatst worden 

zodat ze daar achter verder kunnen verbouwen. Onder andere de bar wordt dan gesloopt. 

Bovengenoemde partijen zullen hier weer aan bijdragen. Voordat het nieuwe buitenseizoen start is 

de kantine verbouwd. Ze zoeken nog kartrekkers om het terras te verleggen of te verhogen. De ALV 
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denkt erover mee en een oproep op de site lijkt goed.  

Vraag vanuit de ALV: wordt er nog een klus dag georganiseerd? Iedereen wil graag bijdragen aan de 

verbouwing. Uiteraard maar er wordt op kortere termijn gekeken wanneer dit georganiseerd wordt.  

Vraag vanuit de ALV: welke kleur wordt het clubhuis? Kan er iets van paars terugkomen. 

Werkgroep bouw neemt dit mee. De wens om een paarse muur of de kleur terug laten komen wordt 

door veel leden van de ALV gedragen.  

De ALV geeft sportparkcommissie een groot applaus voor het harde werken rondom de verbouwing.  

 

12.  Rondvraag 

Ilia: kan er gekeken worden naar de vele appgroepen binnen de club waar je als trainer/ouder 

inzit? Ilia en Kelsey gaan samen met de TC meedenken over de app groepsstructuur.  

Jenny: komt er nog weer een sponsoravond? Sponsorcommissie neemt dit mee misschien 

met de opening van de nieuwe kantine. 

 

13.  Sluiting  

  Om 22.00 uur sluit Ilse de vergadering. 
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